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Protokoll fört vid styrelsemöte i Svenska föreningen för alkohol- och drogforskning, 7 september
2023 k|.12.15 - L3.00

Närvarande
Kristina Berglund
Alfhild Grönblad
Anders Hammarberg
Helena Hansson

Wossenseged Birhane Jemberie
Björn Johnson

Martin Kåberg

Anna Söderpalm Gordh

Förhindrade
Louise Adermark
Andrea Capusan
DanielCarlryd
Camilla Carpholt
Emma Claesdotter-Knutsson
Nitya Jayaram-Lindström
Mats Ramstedt
Frans Schlyter

t. Mötets öppnande
Föreningens vice ordförande Helena Hansson öppnar mötet och hälsar alla välkomna

2. Utseende av sekreterare och justeringsperson
Björn Johnson utses till mötessekreterare och Martin Kåberg utses tilljusteringsperson för
dagens möte.

3. Föregående protokoll.
Helena Hansson går igenom föregående protokoll.

4. Meddelanden
lnga meddelanden

5. Ekonomi
Föreningens kassör Anders Hammarberg går igenom ekonomin

Sparkonto: Saldo L65,271,19 SEK. lnga händelser sedan föregående möte

Plusgirokonto: Saldo 552.144,38 SEK. Händelser sedan föregående möte. tolv inbetalningar
av medlemsavgift ä 200 SEK, 10 SEK i avgift för swish.

Anders meddelade att han inte har möjlighet att närvara fysiskt vid konferensen i år och
skulle därför medverka via länk på årsmötet. Helena och/eller Björn ordnar detta inför
årsmötet.
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6. Vetenskapligt årsmöte (20231

Strax över 40 personer är anmälda tillkonferensen, inklusive styrelsen och talarna, Det är
för få. Helena skickar ut lista så vi kan påminna i våra respektive nätverk.

Vi gick igenom programmet inför det vetenskapliga årsmötet 2023. Enjustering gjordes,
doktoranden Mikael Midd ersätter Anna Gordh som huvudpresentatör på programpunkten
om internetbaserad behandling för spelberoende. Det är fortfarande oklart med två av
doktorandpresentationerna, Louise ligger på och försöker får med dem. I övrigt inga
ändringar.

Dokumentation av årsmötet diskuterades. Vi kom överens om att tillfrågafråga Eva Ekeroth,
frilansjournalist, om hon kan medverka och skriva.

Möjligheten att spela in föreläsningar diskuterades. För- och nackdelar togs upp, Vi landade
i att inte spela in utan kom istället överens om att uppmana föreläsarna att spela in "SAD-
talks" utifrån sina presentationer- på så sätt kan föreläsarna själva välja vilken information
de vill presentera offentligt på hemsidan. Vi kom också överens om att tillfråga föreläsarna
om möjligheten till efterhandspublicering av powerpointbilder på hemsidan.

Det finns ett förslag från Louise och Frans om att ersätta föreningens medlemsavgift med
en mindre konferensavgift. Detta är en fråga som årsmötet behöver ta ställning till och den
kan därför tas upp i det forumet.

Angående "posterpriset". Alfhild och Kristina har enats om förslag på vilka kriterier som ska
gälla för bedömningarna. Posters bedöms utifrån tre kriterier: (1") vetenskaplig kvalitet, (2)

layout och (3) muntlig presentation av författaren. Styrelsen gillade detta, Alfhild och/eller
Kristina informerar de anmälda om dessa kriterier inför konferensen.

7. Nya medlemmar
Två nya medlemmar valdes in: Johanna Andersson, doktorand vid Göteborgs universitet
och Christian Bäcklund, doktorand vid Luleå tekniska universitet.

8. Hemsidan
lnga nyheter

9. Aktuella events/projekt/studier att förmedla till medlemmarna i månadsbrev
lnget att rapportera.

10. övriga ärenden
lnga ärenden.

11. Mötets avslutande
Helena Hansson förklarade dagens möte avslutet. Nästa möte flyttas från 5 oktober (då

många ledamöter hade förhinder på grund av LARO-konferens i Stockholm) till torsdagen
den 12 oktober kl. 12.
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